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Protokół  nr VI/24 
 z sesji Rady Miejskiej w Mogilnie, która odbyła się 2 października 2024 r. w sali Mogileńskiego 
Domu Kultury w Mogilnie w godz. 9.00-9.30. 
  
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) otworzył VI sesję Rady Miejskiej w 
Mogilnie i  powitał obecnych na sesji. 

Państwo, otrzymaliście porządek obrad, czy do porządku obrad są jakieś uwagi. Jeżeli nie ma uwag 
do porządku obrad, to pozwólcie państwo, że to, co się w ostatnim czasie w naszym kraju 
wydarzyło, to nie dość, że ogromne straty materialne, tragedia ludzka, ale też zginęło kilka osób. 
Dlatego proszę wszystkich o powstanie i wszystkich, którzy zginęli w tym żywiole uczcimy minutą 
ciszy. Dziękuję bardzo. Jeżeli ktoś z państwa chciałby wesprzeć tą ogromną tragedię, jaka dotknęła 
naszych rodaków, tu jest puszka i można złożyć każdy wg własnego uznania. Zachęcam do tego 
wsparcia. Z  potrąceń diet mamy na koncie około 3000 i myślę, że Pan Burmistrz nic nie będzie 
miał i  te pieniądze, które mamy z potrąceń diet i to, co zbierzemy, byśmy przekazali na 
powodzian. Czy  są jakieś sprzeciwy ku temu. Mamy około 3000 z groszami, to jest to, co któryś z 
państwa nie uczestniczy w obradach, to są te potrącenia. Czy jest taka wola, żebyśmy te pieniądze 
przekazali, wszystkich. 

 

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Jeżeli chodzi o przekazanie takiej pomocy, to na 
następną sesję będzie musiała być wywołana uchwała Rady Miejskiej o tym, że taką pomoc 
przekazujemy, ale my oczywiście taką uchwałę przygotujemy. 

 

Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Jeżeli ktoś ma coś przeciwko temu, to proszę powiedzieć otwarcie, jeżeli nie, to rozumiem, że tą 
kwotę, którą wymieniłem, pani skarbnik dokładnie  sprawdzi i  uchwałę podejmiemy na następnej 
sesji. Dziękuję bardzo, zachęcam. 

 

Przemysław Majcherkiewicz (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu. Tutaj rozmawialiśmy w międzyczasie króciutko i 
uważamy, że przekazanie tych pieniędzy powinno być na konkretną gminę, czy nawet jakąś szkołę, 
czy instytucję, bo pieniądze wrzucone w duże konta, które są w Polsce, fajnie to jest też pójdzie, 
będzie dzielone gdzieś tam, ale ja uważam, że w międzyczasie, zanim podejmiemy tę uchwałę, 
warto gdzieś poszukać jakąś szkołę, przedszkole i konkretnie przekazać dla tej gminy ze 
wskazaniem na remont przedszkola np. imieniem Kubusia i Agatki. To jest taka propozycja nasza. 

 

Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Jak najbardziej jestem za. Myślę, że służby Pana Burmistrza chyba się tym zajmą, bo tutaj  teraz 
każdy będzie jakiś inny pomysł miał i przygotują państwo taką uchwałę ze wskazaniem, na jaki cel 
te pieniądze będą przeznaczone. Bardzo proszę, pan Łukasz Drzazgowski. 

 

Łukasz Drzazgowski (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 
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Dokładnie, tak jak pan przewodniczący mówi. Tutaj każdy mógłby mieć swój pomysł, tylko też się 
tak zastanawiam,  bo generalnie też pomagaliśmy Ukrainie. Tam jest inna sytuacja oczywiście, ale 
te pieniądze były też znacznie większe. Żeby się zastanowić i żeby tak jak pan Przemysław mówi, 
poszukać jakiegoś konkretnego celu, ale żeby jednak ta kwota była trochę większa, jako gmina.  To  
jest taki pomysł,  tak, jak pan przewodniczący powiedział każdy będzie miał jakiś pomysł i pewnie 
za chwilę każdy będzie mógł coś powiedzieć. Ale jeżeli przekazywaliśmy naprawdę znaczne pienią-
dze, też na różne inne pomoce, to myślę, że tutaj też by należało się zastanowić, żeby jednak, tak 
jak pan Przemysław powiedział. Konkretnie, ale też no, ta suma też by musiała być chyba konkret-
niejsza wtedy. Jako gmina, po prostu. 

 

Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 

To, co kolega powiedział ja tutaj nie będę ingerował w kompetencje Pana Burmistrza. My jako 
radni przekazując to, co mówiłem i to, co zbierzemy, jeżeli to pójdzie, to co kolega Majcherkiewicz 
zaproponował do jednej szkoły, czy do jednego przedszkola, to na pewno  dzieci będą mogły z tego 
skorzystać. A o innych kwotach, to tutaj jest od tego Pan Burmistrz i jeżeli takie coś zaproponuje, 
to myślę, że rada na pewno się do takiego wniosku przychyli.  Temat zbiórki mamy zamknięty. 

 
Ad.2.     
Porządek  obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Mogilno na rok 2024.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mogilno na lata  

2024 – 2039. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego od osób fizycznych, 

podatku leśnego od osób fizycznych, podatku od nieruchomości od osób fizycznych oraz 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 
Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jakuba Większego Apostoła w Mogilnie na zadanie pn.  „Prace 
konserwatorskie przy ogrodzeniu murowanym kościoła p.w. Św.  Jakuba Większego Apostoła 
w Mogilnie”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii 
Rzymskokatolickiej p.w. Mateusza Ap. Ew. w Gębicach na zadanie pn. „Remont plebanii przy 
Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Mateusza Ap. Ew. w Gębicach”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu utworzenia lasów ochronnych 
w Nadleśnictwie Gołąbki.   

9. Zakończenie. 
 
Na sesji podjęto 6  uchwał od nr VI/65/24 do nr VI/70/24. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik protokołu. 
Protokołował Krzysztof Krajewski. 
 
Ad.3.   

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Dzisiejsza sesja 
nadzwyczajna wynika z faktu właśnie przesunięcia dotacji na prace konserwatorskie, jeżeli chodzi o 
parafie. Tutaj chodzi o Gębice i parafia fara, także klasztor. Jesteśmy po przetargach. Gdy będzie ta 
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uchwała wywołana, będzie można podpisywać umowy. Tak jak mówimy, jak widzicie w tej uchwale 
jest to przesunięte na przyszły rok. Tak też firmy wiedzą. Także Krajowy Ośrodek Wsparcia 
Rolnictwa, oddział terenowy w Bydgoszczy ze środków z budżetu państwa przekazuje nam 
wsparcie na 2 zadania. Jest to remont nawierzchni działki gminnej nr 275/14, obręb Mogilno. Jest 
to droga przy starej gorzelni wzdłuż tego bloku, który tam jest, a kolejna jest to remont 
nawierzchni działki gminnej obręb Kwieciszewo. Jest to wjazd na bloki, które są w Kwieciszewie. 
Także pozostałe zmiany wynikają ze zmian w funduszach sołeckich. Dziękuję bardzo. 

 

Mirosław Leszczyński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Nasunęło mi się pytanie tak jak pan burmistrz powiedział tutaj o wjeździe do bloku w 
Kwieciszewie. Fakt, że te wjazdy, te przepusty to są chyba w drodze krajowej, są one całkowicie 
przypchane. Z pól od strony Hub Kwieciszewskich woda spływa, jak są ulewne deszcze i te rowy są 
pełne, wylewają się. Ostatnio co było,  tutaj posesje pani, inne zostały pozalewane. Czy przy tym 
by można zaraz te przepusty porobić. To jest pierwsza sprawa, a druga sprawa. 30  września już był 
to tak pytanie do pani skarbnik, czy z grubsza wiadomo, ile wpłynęło już za zezwolenia za alkohol i 
czy w tym paragrafie jesteśmy na plusie. Dziękuję. 

 

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 

Jeżeli chodzi o te przepusty, to my zorientujemy się. No, bo to jest dobry pomysł, żeby przy okazji 
od razu też to zrobić. To się logicznie nasuwa, że tak by było najlepiej. Jeżeli chodzi o alkoholówkę, 
to myślę, że pani skarbnik odpowie. 

 

Emilia Gałęzewska (Skarbnik Gminy) 

Dziękuję bardzo. Plan z tytułu dochodów za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych wynosi 
602 000. Wpłaty 578 882 zł 87 gr, czyli wykonanie planu 96%. Dodatkowo powiem, że dochód 
gminy z tytułu sprzedaży małpek to 105 877 zł, 13 gr. Razem dochody 684 760 zł, natomiast 
wydatki wyniosły 733 535 zł 95 gr, czyli jesteśmy na minusie, 48 775 na minusie. To znaczy, że do 
wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi i narkomanii gmina dołożyła z innych źródeł, czyli z 
dochodów własnych. Dziękuję. 

 

Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  przedstawił projekt uchwały w 
sprawie zmiany budżetu gminy Mogilno na rok 2024. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 21 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę  
o treści jak w projekcie. 
 
Ad.4.   
Dyskusji nie odnotowano. 
 
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mogilno na lata 2024-2039. 
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Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 21 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę  
o treści jak w projekcie. 
 
Ad.5.   

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Ta uchwała wynika tylko i wyłącznie z faktu, że to, co 
zostało podjęte ostatnio, było podjęte dobrze, ale Regionalna Izba doczepiła się kolokwialnie 
mówiąc do podstaw prawnych, które były w tej wcześniejszej uchwale, którą zmienialiśmy. 
Dlatego zasugerowali nam, że dobrze by było, gdybyśmy zmienili, wpisali już te podstawy, które 
powinny być. 

 

Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie)  przedstawił projekt uchwały w 
sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego od osób fizycznych, podatku leśnego od osób 
fizycznych, podatku od nieruchomości od osób fizycznych oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 21 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.6.   

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Wynika to z faktu, że zostały rozstrzygnięte przetargi 
i dlatego ta uchwała i ta następna są dzisiaj wywoływane. 

 
Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Św. Jakuba Większego Apostoła w Mogilnie na zadanie pn.  „Prace konserwatorskie przy ogrodzeniu 
murowanym kościoła p.w. Św.  Jakuba Większego Apostoła w Mogilnie”. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 21 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.7. 
Dyskusji nie odnotowano. 
 
Łukasz Gapiński (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały w 



 

5 

 

sprawie zmiany uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Mateusza Ap. Ew. w Gębicach na zadanie pn. „Remont plebanii przy Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 
Mateusza Ap. Ew. w Gębicach”. 
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 20 głosami za, przeciwko 1, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
  
Ad.8.   

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Wpłynął do urzędu wniosek w sprawie 
zaopiniowania tego projektu utworzenia lasów ochronnych. Jest to takie grzecznościowo, Rada 
Miejska może wyrazić swoją opinię. Jeżelibyśmy nie wywołali tej uchwały, to po prostu byłaby 
cicha zgoda na utworzenie tych lasów ochronnych. Myślę, że to ładnym gestem jest, że rada 
wyraża zgodę. Dziękuję. 

 

Robert Maćkowiak (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zaopiniowania projektu utworzenia lasów ochronnych w Nadleśnictwie Gołąbki.   
 
Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W wyniku głosowania 21 głosami za, przeciwko 0, wstrzymujących się 0, podjęto uchwałę o treści 
jak w projekcie. 
 
Ad.9.  

Szanowni Państwo, wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad. Przypomnę tylko, że następna sesja 
23 października, chyba, żeby coś się wydarzyło, takiego pilnego, no to wiadomo, że Pan Burmistrz 
będzie wnioskował o sesję nadzwyczajną. To, co powiedziałem, jeżeli ktoś może, chce złożyć 
jeszcze do tej puszki pieniądze, to bardzo proszę. Wiem, że jest sesja nadzwyczajna, jeżeli ktoś 
naprawdę ma jakieś bardzo ważne pytanie do Pana Burmistrza, to myślę, że Pan Burmistrz nie ma 
nic przeciwko temu. Proszę bardzo. 

Przemysław Majcherkiewicz (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Proszę Państwa, konkretne pytanie dotyczące audytu spółki Mogilno sport, bo ludzie cały czas się 
pytają. Dziękuję. 

 

Karol Nawrot (Burmistrz Mogilna) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni. Audyt jest na ukończeniu, cały czas jest ponaglany 
audytor, żeby audyt został już zakończony, ale prosił o to, by dać jeszcze chwilę czasu, bo jak 
powiedział najgorzej jest pracować pod presją czasu. Tak więc dajmy mu jeszcze chwilę. Ja myślę, 
że to jest kwestia naprawdę kilku dni żeby to się wyjaśniło. 
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Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Dziękuję bardzo, jeżeli nie ma więcej. Bardzo proszę Pan Radny Grzegorz Stochliński. 

 

Grzegorz Stochliński (Radny Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Panie Burmistrzu, ja mam taką prośbę, by na najbliższą sesję 23 października przygotować 
kompleksową informację na temat klęski ekologicznej w Jeziorze Mogileńskim. Przyczyny, które 
zostały stwierdzone przez czynniki, które tym się zajmują. Jakie są inne zastępcze działania, by 
uniknąć w przyszłości tej katastrofy, żeby to na sesję przygotować, dziękuję. Bardzo. 

 

Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) 

Dziękuję bardzo. Jeszcze taka krótka informacja. Jutro kolejny mecz naszego Sokoła. Zachęcam 
państwa. Ostatnio kibice bardzo dopisali. Ten doping jest potrzebny, aby nasze dziewczyny się 
odnalazły i ten mecz wygrały. 

 
 Paweł Molenda (Przewodniczący Rady Miejskiej w Mogilnie) podziękował za uczestnictwo  
i dokonał zamknięcia sesji. Sesja zakończyła się o godz. 9.30. 
 
 
 
Protokołował                                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
( K. Krajewski )                                                                                         ( Paweł Molenda ) 
 


